
Intervju med Staffan Karp, NOR! 
 

Boulefrågor: 

 

1. Hur kom det sig att du började spela boule?  

Året var 1988 och jag och en arbetskamrat, Tommy Lyxell, pratade om möjligheterna att 

vinna ett SM-guld. Vi hade hört talas om boule och jag hade provat på lite grann då en kompis 

som ofta var i Frankrike hade ett par set. Hur svårt kan det vara tänkte vi, bildade en 

bouleklubb, BS Nordboulen, och åkte till Göteborg för att bli svenska mästare. Det blev vi ju 

inte, men gick ändå till 16-delsfinal i dubbel så på den vägen är det.  

 

2. Hur skulle du beskriva dig själv som boulespelare? 

Lugn, systematisk, bra på att värdera lägen och bra i viktiga lägen. Jag gillar när det är vinna 

eller försvinna. 

 

3. På vilken position i laget spelar du helst och varför? 

Numera spelar jag helst läggare. Har alltid varit bäst på den positionen, men när vi byggde 

upp klubben insåg jag att vi behövde skyttar för att kunna hävda oss. Tränade skytte kopiöst 

mycket och höll hög nationell klass på den positionen under många år. När vi fick yngre 

spelare i klubben som gärna sköt och gjorde det med bravur gick jag successivt tillbaka mot 

en läggarposition. 

 

4. Vilken/vilka är din/dina största framgång/framgångar på boulebanan? 

Det har ju blivit rätt många framskjutna placeringar under åren i olika tävlingar, både på 

klubb-, regional och nationell nivå. Har enbart spelat öppen klass på SM och har en 

kvartsfinal (eller två) i singel och ett flertal åttondelar i dubbel. 

 

Men den största framgången är nog att ha varit i finalspelet i landslagskvalet i öppen klass 

fem eller sex gånger, dvs bland de sexton bästa trippellagen i Sverige. Den tävlingsformen 

finns ju inte kvar, men var otroligt rolig att spela. 

 

Ett annat resultat jag är stolt över är kvartsfinal i Fyrlingen i Borås för några år sedan. Blev en 

knapp, men klar förlust mot Danska juniorlandslaget. 

 

Jag har tagit DM-guld i singel, mixeddubbel, dubbel och trippel. Det har blivit totalt 8 guld 

varav 5 i trippel. 

 

5. Kan du berätta om någon rejäl besvikelse på bouleplanen?  

Samlar inte på besvikelser, men drar mig till minnes två episoder från seriespel. Ett år när 

serierna skulle läggas om gällde det att placera sig bland de fyra bästa (av åtta) för att inte 

degraderas. Vi låg bra till för att klara oss på rätt sida strecket då en av våra antagonister i sista 

omgången skulle möta redan klara seriesegrarna, en lag från Stockholm. De brydde sig dock 



föga utan försvann från tävlingsområdet för en lång lunch och när de väl kom tillbaka låg de 

under stort i de bägge matcherna. Konsekvensen blev att vi fick ta steget ner i en lägre 

division. 

 

Den andra händelsen var snarlik. Vi skulle klara oss kvar om redan klara seriesegraren, som 

inte förlorat ett enda möte skulle slå laget bakom om oss. Så blev det inte och det blev 

degradering för oss. 

 

Men lärdomen är. Se till att du har avgörandet i egna händer, för annars kan det sluta snöpligt. 

 

6. Vilken är din starkaste egenskap som boulespelare? 

Se fråga 2. 

 

7. Har du något mål inom boulen? 

Nej, inte om vi pratar om resultatmål. Däremot att försöka spela varje kula så bra som möjligt. 

Det är det som bygger resultat. 

 

8. Skulle du kunna berätta om någon speciell händelse under någon av alla 

bouletävlingar du spelat? 

Finns otroligt många speciella händelser. Det är ju sånt man sitter och pratar om med 

boulevänner ibland. Den jag kommer på nu är faktiskt riktigt speciell. I singel i Skövde, för 

många år sedan, mötte jag Rickard Nilsson. Jag förlorade den matchen med 11-13, men det 

speciella var att i en omgång tappade jag fem poäng.  

 

När alla klot var spelade i en omgång konstaterade vi att Rickard hade två poäng och att det 

var mätning om det möjligen var tre. Rickard flyttade upp två poäng och vi ropade på domare 

och under tiden gick jag på toaletten. När jag kom tillbaka hade domaren mätt klart och 

pekade på Rickards klot som var närmare. Tre poäng sade Rickard och flyttade upp ytterligare 

tre.  

 

Jag tyckte att det var något som inte stämde, men kunde inte komma på vad det var. Kändes 

konstigt att jag plötsligt skulle ligga under så mycket. Tre år senare när jag höll på att somna 

vaknade jag till med ett ryck och förstod vad som hänt.  

 

Vill säga att det absolut inte handlade om något fusk från Rickards sida utan att det bara blev 

så på grund av att ingen av oss var uppmärksamma på vad som hände. 

 

 

 

 

 

 



9. Kan du se dig själv spela boule om 10 år? 

Skulle nog tro det, även om jag numera lägger ner mycket mera tid på discgolf.  

 

 

              

Wasteland Discgolf, Överklinten      Milo Mciver, Oregon!             Ett snedtramp i ett        

utanför Robertsfors                                                                            jordgetingbo!                                            

 

                            

Redwoodskogen i Kalifornien!                            Spel i DeLaVeaga DC i Kalifornien 

 

 

10. Har du någon förebild inom boulen? 

Kan jag inte påstå. Jag uppskattar alla oavsett nivå som presterar bra klot. Förut var dock 

favoriterna Didier Choupay (skytt), Christian Fazzino (mitt), Daniel Voisin (lägg). 

 

 



11. Var spelas det bäst boule....i NOR eller SUN? 

Är nog ganska jämnt skägg. I Nordboulen har vi dock de senaste åren fått flera ambitiösa och 

tävlingsinriktade spelare som presterar på en hög nivå så känns som att vi på sikt är på väg att 

dra ifrån. 

 

12. Har du alltid spelat för NOR? 

Ja, varför byta klubb? 

 

13. Om du skulle spela en singel mot Ole Jansson, SKL, vem skulle då vinna? 

Skulle nog vara jämna matcher, men jag vinner fler över en längre serie. 

 

14. Hur skulle vi som boulespelare kunna öka intresset för sporten i Sverige så att flera 

unga kommer och prövar på att spela, och fortsätter att spela boule? 

Tyvärr tror jag inte det finns det engagemang och den uthållighet i våra klubbar (med något 

undantag förstås) som behövs för att locka unga och behålla dem i sporten. Då krävs det så 

mycket mer än vad vi gör idag. 

 

15. Hur skall man göra för att vinna över dig i en match? 

Spela bra. 

 

16. Vilken är den bästa tävlingen i Sverige och varför är den det? 

Vår egen tävling Den Vandrande Ankan samt Poängjakten med finalspel är det inte många 

tävlingar som slår. ”Ankan” är en tävling med lång tradition och Poängjakten har ett mycket 

raffinerat tävlingsupplägg. 

 

    

     Vinnare av ”Ankan” 2016! 

 

 

 

 



17. Vem skulle du vilja att jag intervjuade nästa gång och varför tycker du att jag skall 

intervjua den personen? 

Malin Rännar, NOR. Hon är en spelare med stor erfarenhet. Redan på SM 2002 (tror jag det 

var) spelade hon om medaljer i damtrippel på centercourten i Göteborg tillsammans med Ewa 

Hahn-Karp och Petra Karp (tror jag också det var) och i år vann hon DM i mixeddubbel i 

Öppen klass tillsammans med Mikael Rännar.  

Malin är dessutom ett föredöme när det gäller att stötta klubbkamrater från sidan av banan. 

 

18. Du har ju spelat många SM. Vilket år var första året och av alla SM du varit 

på…..vilket är det bästa….och varför? 

Det första var 1988. The best is yet to come ☺ 

                                         

          Klubbmiddag SM 2016 i Malmö!                                   SM 2016 i Malmö! 

 

           

         Staffan flög under SM 2013 i  

         Falun! 

 

 

Icke-boulefrågor: 

 

1. Vad gör du helst en dag då du varken spelar boule eller gör något som är 

boulerelaterat? 

Spelar discgolf. 

 



2. Jag vet att du kastar discgolf. Vilka är likheterna och olikheterna mellan discgolf och 

boule? 

Likheterna är teknik, tajming och fokus. Olikheterna är att i boule behöver man inte tänka så 

mycket på hur kloten påverkas av vinden, medan en förståelse för hur discen påverkas av 

vinden är avgörande för ett bra kast.  

 

3. Vilken är din favoritmat? 

Ingen speciell, bara den är gjord med kärlek. 

 

4. Berätta något som vi inte vet om dig? 

Har tillhört den finska eliten i bangolf under mina ungdomsår. Vann då den största tävlingen 

som fram till dess arrangerats i Finland. En nationell tävling med fem deltävlingar i olika 

delar av landet. 

 

5. Kaffe eller te? 

Te på vardagsmorgnar. Café au Lait på helger.  

 

6. Sommar eller vinter? 

Båda, men inget går upp mot en semestervecka med utförsåkning i fjällen 

 

7. Hur ung/gammal är du? 

Nybliven pensionär som väl är. 

 

8. Vad jobbar/jobbade du med.......och om du fick drömma lite......vilket är ditt 

drömjobb? 

Lärare och forskare vi Pedagogiska institutionen vid Umeå universitet. Japp, det har varit mitt 

drömjobb. 

 

9.  Om du skulle bjuda Lars Olsson, NOR, på en middag vad skulle du då bjuda  

honom på? 

Bastu och några pilsner och sen efter det nåt lämpligt. 

 

Brons i KM-dubbeln 2022  

med Lasse! 



10. …......och om du skulle bjuda mig? 

Pekingsoppa och sprängd anka eftersom du gillar kinamat. 

 

11. Gift, sambo, barn? 

Nej, ja, ja. 

 

12. Du bor ju i Umeå…..för alla som inte bor där hur skulle du beskriva staden? Vad 

finns det att göra där? 

Ungdomlig stad med öppna värderingar. Det mesta, det vill säga det som följer med det förra. 

 

13. Jag vet att du gärna testar mat från olika restauranger. Kan du ta oss med på en 

kulinarisk resa från Kalix ner till Sundsvall och berätta om olika stopp på den vägen? 

(Både dina favoritrestauranger och riktiga bottennapp uppskattas på den resan) 

Nä, har aldrig åkt från Kalix till Sundsvall.  

 

14. Har du något motto i livet? 

Försöker att inte gräma mig över det som varit utan istället dra lärdom och se framåt. 

 

                                                 
                 Så här ritar man en ring!                                         Kalaspuffen! 

  

 

                                                    
                             Domaren!                                                          Helgonet! 



 

                                              
          Silver i Öt under Köldknäppen                                             Syskonen Karp! 

          2022! 

 

 

                                              
                  DM i Sollefteå 2016!                                           Byte av kläder SM-veckan  

                                                                                               Sommar 2023! 

 

                                               
            Med en snygg huvudbonad!                                               Trolleri i Njurunda! 

 



         
                                                  Med ett par fina kalsonger!  

  

 

 

/Intervjun gjord av Magnus Sandberg, webbredaktör NSBF juni 2024 


